
 

 

Referat fra bestyrelsesmøde 05-09-2024 

 

Deltagere: Jette Riis, Peter Dan Nielsen, Ann Bendixen, Claus Rendeman - suppleanter: Jan Nielsen, 

Peter Stiller 

Fraværende: Charlotte Henningsen 

Referent: Ann Bendixen 

Dagsorden: 

1. Status veje og stier 

Der ligger pt. nogle meget store dynger grus på enkelte veje. Det bliver fordelt, men entreprenøren 

kom til skade, mens han var i gang med arbejdet, og vi arbejder på at få det løst på anden vis. 

 

2. Status på grøfter 
Møjen – Kommunen har haft svært ved at få fat på relevant lodsejer, men det forventes, at sagen 
kan komme videre nu. Der skal fjernes træer langs grøft. 
Sag om grøft ved Kuskevej. Peter har talt med kommunen, der tager med på syn i slutningen af 
måneden. 
Bugten – der er et sted, hvor vejens forløb ændres pga. bevoksning, hvorved den kommer for tæt på 
grøften, der skrider. Vi tager en dialog med ejer. 
Grøfter skal være oprenset den 15. september.  
 

3. Status på betalende medlemmer 
Der er pt. 474 betalende medlemmer i 2024 og 101 ikke betalende. 
Jan har været rundt med opkrævninger til ca. 160 medlemmer. Det har givet over 50 nye 
medlemmer. Tak til alle medlemmer.  
  

4. Økonomi 
Vi har den 5. september 2024 kr. 227.752,51 på vores konto. 
Budget for 2025 laver vi på næste møde. 
 

5. Henvendelser fra medlemmer 

Henvendelserne behandlet løbende, når de er kommet ind. 

 

6. Diskussion om model for afholdelse af generalforsamling 

Vi holder generalforsamlingen som vanligt, men undersøger mulighed for tarteletter i stedet for smørrebrød.  

Begrænsning på 2 deltagere pr. matrikel. 

 

7. Evt. 

En diskussion vedr. forløb af generalforsamling. Vi skal sikre, der er ordentlig tid til de enkelte 

punkter. 

Hvis nogen endnu finder skilte til hundeposer, bedes I kontakte grundejerforeningen, så vi kan få 

fjernet de sidste. 

Næste møde den 15. november kl. 18. 


